

8D6N CHIBA LIFESTYLE ESCAPE

TOUR FARE: TYO8CH

Day 1 Singapore → Tokyo

Assemble at Singapore Changi Airport for your flight to Tokyo, Japan.

Day 2 Tokyo – Chiba

Upon arrival, transfer to Chiba and enjoy the rest of the day at leisure before checking in to your hotel.

Day 3 Chiba – Kamogawa SeaWorld – Mother Farm

Visit **Kamogawa Sea World**, one of Japan's most popular aquariums which featuring spectacular marine animal performances and a variety of sea creatures. Continue to **Mother Farm**, a vast countryside park where you can interact with farm animals, admire seasonal flower fields, and enjoy panoramic views of the Boso Peninsula.

D	BFT	LUNCH	DINNER	HOTEL ACCOMMODATION or SIMILAR
1	-	-	-	→
2	→	-	-	Wishton Hotel Yukari
3	Hotel	Tempura Set	Izakaya Set	
4	Hotel	Mt Fuji Specialty Dishes	Hotel	Kasugai View Hotspring Hotel 
5	Hotel	Shonan Local Dishes	Shabu-shabu Set	Wishton Hotel Yukari
6	Hotel	Grilled Fish Set	-	
7	Hotel	Own Expenses	Own Expenses	
8	Hotel	→		

Day 4 Hakone Shrine – Oshino Hakkai – Kawaguchiko Oishi Park

Begin your day at the picturesque **Hakone Shrine**, nestled along the shores of Lake Ashi and famous for its iconic vermilion torii gate. Continue to **Oshino Hakkai**, a charming village with crystal-clear spring ponds fed by the melting snow of Mount Fuji. Later, visit **Kawaguchiko Oishi Park**, offering breathtaking views of Lake Kawaguchi and Mount Fuji, with beautiful seasonal flowers throughout the year.

Day 5 Tsurugaoka Hachimangu – Komachi Street – Kamakura Great Buddha – Kamakurakokomae Station

Explore **Tsurugaoka Hachimangu Shrine**, Kamakura's most important Shinto shrine. Stroll along **Komachi Street**, a lively shopping street lined with local snacks, cafés, and souvenir shops. Visit the iconic **Kamakura Great Buddha**, an impressive bronze statue designated as a National Treasure. End the day with enjoy a drive-by visit to **Kamakurakokomae Station**, home to the famous railway crossing featured in the classic anime Slam Dunk, and relive its iconic scenes.

Day 6 Asakusa Kaminarimon Gate – Nakamise Shopping Street – Tokyo Skytree (outside view only) – Tokyo Metropolitan Government Building – Shibuya Crossing – Odaiba Seaside Park

Visit the historic **Kaminarimon Gate** and explore **Nakamise Shopping Street**, where you can browse traditional souvenirs and sample local snacks. Enjoy an outside view of the iconic **Tokyo Skytree**, one of the world's tallest towers. Continue to the **Tokyo Metropolitan Government Building** for panoramic views of the city. Experience the energy of **Shibuya Crossing**, one of the busiest pedestrian crossings in the world, before ending the day at **Odaiba Seaside Park**, where you can enjoy scenic waterfront views of Tokyo Bay and Rainbow Bridge.

Day 7 Chiba Free & leisure

Enjoy a full day at your own leisure. You may choose to explore nearby attractions, go shopping, or simply relax at your own pace.

Day 8 Tokyo → Singapore

After breakfast, transfer to the airport for your flight back to Singapore with unforgettable memories of Japan.



Note :

1. During major international or local festive events, accommodation may not be arranged as stated as above.
2. Tour groups may be merged and sequence of itinerary is subject to change without prior notice.
3. Bonus tour will be not replaced nor refunded.
4. All hotel ratings are based on local standard. In case of hotel rooms are running full, an equivalent standard hotel will be served as replacement.
5. In the event of any discrepancy between the English and Chinese itineraries, the Chinese version shall prevail.
6. Room type, size and/or view are allocated by hotel/resort, subject to availability.
7. Tour is fully conducted in Mandarin.



康泰旅行社
HONG THAI TRAVEL



6533 1788



enquiries@hongthai.com.sg

TYO8CH_02AUG2026_BHN

8天6晚 千叶悠然轻旅

TOUR FARE: TYO8CH

第一天 新加坡 → 东京

齐聚新加坡樟宜机场，搭乘国际航班飞往日本首都——东京，展开精彩的日本之旅。

第二天 东京 - 千叶

抵达东京后，前往千叶。随后入住酒店休息，为接下来的旅程养精蓄锐。

第三天 千叶 - 鸭川海洋世界 - Mother Farm 母亲牧场

前往著名的鸭川海洋世界，欣赏精彩的海洋动物表演，并近距离观赏各种海洋生物。随后前往 Mother Farm 母亲牧场，与可爱的农场动物互动，欣赏四季花海及房总半岛的优美自然景观。

第四天 箱根神社 - 忍野八海 - 河口湖大石公园

参观坐落于芦之湖畔、拥有悠久历史的箱根神社，欣赏著名的湖上红色鸟居。接着前往忍野八海，欣赏由富士山雪水融化汇聚而成的八座清澈泉池。随后游览河口湖大石公园，欣赏富士山与河口湖相映成趣的壮丽景色，四季皆有不同花卉盛开，美不胜收。

第五天 鹤冈八幡宫 - 镰仓小町通 - 镰仓大佛 - 镰仓高校前站

参观镰仓最具代表性的神社——鹤冈八幡宫。漫步于热闹的小町通商店街，品尝当地特色美食及选购纪念品。随后参观日本国宝镰仓大佛。最后乘车游览镰仓高校前站——这个因经典动漫《灌篮高手》而闻名的铁路平交道，重温动漫中的经典场景。

第六天 浅草雷门 - 仲见世商店街 - 东京晴空塔（远观） - 新宿都厅 - 涩谷十字路口 - 台场海滨公园

前往东京著名地标浅草雷门，漫步于历史悠久的仲见世商店街，选购传统伴手礼及品尝地道小吃。随后远观东京晴空塔，欣赏世界著名地标建筑。接着前往新宿都厅，俯瞰东京市区全景。之后来到世界著名的涩谷十字路口，感受东京繁华都市魅力。最后前往台场海滨公园，欣赏东京湾及彩虹大桥的迷人景色。

第七天 千叶自由活动

全天自由活动，您可自由安排购物、观光，或悠闲享受属于自己的美好悠悠时光。

第八天 东京 → 新加坡

早餐后，前往机场办理登机手续，搭乘航班返回新加坡，结束愉快难忘的日本之旅。

天数	早餐	午餐	晚餐	酒店住宿或同级
1	-	-	-	→
2	→	-	-	威仕顿酒店 尤加利
3	酒店内	天妇罗定食	居酒屋定食	
4	酒店内	富士山特色乡土料理	酒店内	春日居景观温泉酒店
5	酒店内	湘南特色料理	呷哺呷哺定食	威仕顿酒店 尤加利
6	酒店内	烤鱼定食	-	
7	酒店内	自费	自费	
8	酒店内	→		



备注：

1. 在国际或当地重大节日期间，酒店住宿可能无法照行程安排。
2. 团队如有合并或行程顺序更改，恕不另行通知，将以当地旅行社安排为准。
3. 红利行程将不由其它行程取代或退款。
4. 酒店评级以当地为标准。酒店客房已满等因素，将以同等级酒店取代。
5. 中英文行程如有差异，以中文版为准。
6. 房间的差异如类型、大小和或景观均由酒店分配而定。
7. 团体全程将以华语讲解。



康泰旅行社
HONG THAI TRAVEL



6533 1788



enquiries@hongthai.com.sg

TYO8CH_02AUG2026_BHN